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Obecné zastupiteľstvo vo Vavrišove 

  

ZÁPISNICA 

z  rokovania obecného zastupiteľstva konaného dňa 12. decembra 2022 o 17,30 h v zasadačke 

obecného úradu 

___________________________________________________________________________ 

 

Prítomní: Podľa prezenčnej listiny, ktorá tvorí prílohu zápisnice. 

Overovatelia: Tibor Trepáč, Monika Kolláriková 

Zapisovateľka: Bc. Gabriela Pelcerová 

 

Program: 

1.Otvorenie 

2.Schválenie programu rokovania 

3.Voľba návrhovej komisie, určenie overovateľov a zapisovateľa  

4.Kontrola plnenia uznesení 

5.VZN č. 2/2022 o miestnych daniach a miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné 

stavebné odpady 

6.VZN č. 3/2022 o určení príspevku na činnosť materskej školy 

7.VZN č. 4/2022 o miestnom poplatku za rozvoj 

8.Plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra na I. polrok 2023 

9.Správa hlavného kontrolóra obce z vykonanej kontroly fakturačných dokladov 

10.Rozpočtové opatrenia č.  15 – 19/2022 – na vedomie 

11.Rozpočtové opatrenie č. 20/2022 – na schválenie 

12.Žiadosti o finančné príspevky na prevádzku – Minor n.o., Spišská katolícka charita, 

13.Schválenie nájomcu v BD 280 byt č. 12 

14.Nájomné zmluvy Fibris 

15.Interpelácie poslancov, rôzne a záver 

 

Rokovanie obecného zastupiteľstva otvorila Ľubica Chlebová, starostka obce. Privítala prítomných a 

skonštatovala, že rokovanie sa uskutočňuje podľa pozvánky č. 1547/2022 s programom uvedeným 

na pozvánke a je uznášaniaschopné. Z riadne zvolených siedmich poslancov obecného zastupiteľstva 

je prítomných šesť. Na zasadnutí bol neprítomný Mgr. Miroslav Navrátil. Prečítala Program 

zasadnutia.  

K bodu 1 až 4: 

Schvaľovanie programu: 

K programu uvedenému na pozvánke a prečítanému starostkou obce, bola zo strany starostky obce 

navrhnutá zmena programu v bode č. 7. Navrhla pôvodné znenie uvedeného bodu „VZN č. 4/2022 

o miestnom poplatku za rozvoj“ zmeniť na „Schválenie Zmluvy na vypracovanie spoločného 

programu rozvoja obcí Horného Liptova na roky 2023 – 2029“.  

Program so zmeneným bodom č. 7 bol schválený. 

Poslanci uznesením č. 107/2022 schválili znenie programu uvedeného na pozvánke 

 

Uznesenie č. 107/2022  

Počet poslancov: 7 

Počet hlasujúcich poslancov: 6 – Ing. Marek Ferianc, Jozef Flajs, Ingrid Gajdošová, Monika 

Kolláriková, Tibor Trepáč, Ing. Eva Trnková 

Za: 6 – Ing. Marek Ferianc, Jozef Flajs, Ingrid Gajdošová, Monika Kolláriková, Tibor Trepáč, Ing. 

Eva Trnková 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

Neprítomný: 1 - Mgr. Miroslav Navrátil 
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Zmenu programu poslanci schválili uznesením č. 108/2022 

 

Uznesenie č. 108/2022  

Počet poslancov: 7 

Počet hlasujúcich poslancov: 6 – Ing. Marek Ferianc, Jozef Flajs, Ingrid Gajdošová, Monika 

Kolláriková, Tibor Trepáč, Ing. Eva Trnková 

Za: 6 – Ing. Marek Ferianc, Jozef Flajs, Ingrid Gajdošová, Monika Kolláriková, Tibor Trepáč, Ing. 

Eva Trnková 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

Neprítomný: 1 - Mgr. Miroslav Navrátil 

 

Poslanci volili návrhovú komisiu v zložení: Ing. Eva Trnková, Ing. Marek Ferianc, Jozef Flajs 

 

Uznesenie č. 109/2022  

Počet poslancov: 7 

Počet hlasujúcich poslancov: 6 – Ing. Marek Ferianc, Jozef Flajs, Ingrid Gajdošová, Monika 

Kolláriková, Tibor Trepáč, Ing. Eva Trnková 

Za: 6 – Ing. Marek Ferianc, Jozef Flajs, Ingrid Gajdošová, Monika Kolláriková, Tibor Trepáč, Ing. 

Eva Trnková 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

Neprítomný: 1 - Mgr. Miroslav Navrátil 

 

Za overovateľov zápisnice boli určení: Tibor Trepáč, Monika Kolláriková 

Za zapisovateľku zápisnice bola určená: Bc. Gabriela Pelcerová 

 

Uznesenie č. 110/2022  

Počet poslancov: 7 

Počet hlasujúcich poslancov: 6 – Ing. Marek Ferianc, Jozef Flajs, Ingrid Gajdošová, Monika 

Kolláriková, Tibor Trepáč, Ing. Eva Trnková 

Za: 6 – Ing. Marek Ferianc, Jozef Flajs, Ingrid Gajdošová, Monika Kolláriková, Tibor Trepáč, Ing. 

Eva Trnková 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

Neprítomný: 1 - Mgr. Miroslav Navrátil 

 

Kontrola plnenia uznesení: 

S plnením uznesení z minulého zasadnutia oboznámila prítomných p. starostka. Uznesenia č. 97 – 

106/2022 boli splnené. 

 

Uznesenie 111/2022 

Počet poslancov: 7 

Počet hlasujúcich poslancov: 6 – Ing. Marek Ferianc, Jozef Flajs, Ingrid Gajdošová, Monika 

Kolláriková, Tibor Trepáč, Ing. Eva Trnková 

Za: 6 – Ing. Marek Ferianc, Jozef Flajs, Ingrid Gajdošová, Monika Kolláriková, Tibor Trepáč, Ing. 

Eva Trnková 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

Neprítomný: 1 - Mgr. Miroslav Navrátil 
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K bodu 5 (VZN č. 2/2022 o miestnych daniach a miestnom poplatku za komunálne odpady 

a drobné stavebné odpady) 

Na pracovnom stretnutí poslanci prebrali znenie VZN a dohodli sa na zmenách. Starostka prečítala 

zmeny oproti návrhu vyvesenému na úradnej tabuli obce. Zmeny sú nasledovné: 

-v čl. 5 bod 1 písm. i) sa sadzba zmení z 0,20 Eur / m² na sadzbu dane 0,15 Eur / m², 

-v čl.  6 bod 1 sa sadzba zmení z 0,25 Eur / m²  na sadzbu 0,20 Eur / m²  

-v čl.10 bod 1 sa sadzba zmení z 0,60 Eur /osoba a prenocovanie na sadzbu 1,00 Eur /osoba a 

prenocovanie 

-v čl. 13 bod 2 písm. a) sa sadzba zmení z 0,025 Eur / l  na sadzbu 0,02 Eur / l 

-v čl. 13 bod 2 písm.c) sa sadzba zmení z 27,00 Eur / osoba/rok na sadzbu 26,00 Eur / osoba / rok 

 

VZN bolo prijaté, bola dodržaná podmienka hlasovania 3/5 väčšiny prítomných poslancov. 

 

Počet poslancov: 7 

Počet hlasujúcich poslancov: 6 – Ing. Marek Ferianc, Jozef Flajs, Ingrid Gajdošová, Monika 

Kolláriková, Tibor Trepáč, Ing. Eva Trnková 

Za: 5 – Ing. Marek Ferianc, Jozef Flajs, Ingrid Gajdošová, Tibor Trepáč, Ing. Eva Trnková 

Proti: 0 

Zdržali sa: 1 - Monika Kolláriková  

Neprítomný: 1 - Mgr. Miroslav Navrátil 

 

K bodu 6 (VZN č. 3/2022 o určení príspevku na činnosť materskej školy) 

Voči VZN neboli v riadnom termíne vznesené žiadne pripomienky.  

 

VZN č. 3/2022 bolo prijaté, bola dodržaná podmienka hlasovania 3/5 väčšiny prítomných poslancov. 

 

Počet poslancov: 7 

Počet hlasujúcich poslancov: 6 – Ing. Marek Ferianc, Jozef Flajs, Ingrid Gajdošová, Monika 

Kolláriková, Tibor Trepáč, Ing. Eva Trnková 

Za: 5 – Ing. Marek Ferianc, Jozef Flajs, Ingrid Gajdošová, Tibor Trepáč, Ing. Eva Trnková 

Proti: 1 - Monika Kolláriková 

Zdržali sa: 0 

Neprítomný: 1 - Mgr. Miroslav Navrátil  

 

K bodu 7 (Schválenie Zmluvy na vypracovanie spoločného programu rozvoja obcí Horného 

Liptova na rok 2023 - 2029)  

Starostka vysvetlila, že mať spracovaný Programu rozvoja obce je povinnosťou obce. Pre obec 

Vavrišovo je finančne výhodné spojiť sa s ostatnými obcami Horného Liptova a nechať vypracovať 

Spoločný program o rozvoja obcí. Tento dokument zohráva dôležitú úlohu pri zasielaní žiadostí 

o dotácie zo štátneho rozpočtu. Poslanci schválili podpísanie Zmluvy o združení finančných 

prostriedkov č. 19/2022 za účelom aktualizácie SPRO – spoločného programu rozvoja obcí Horného 

Liptova do roku 2022 s platnosťou pre nasledujúce obdobie 2023 – 2029 vo výške 500,- EUR. 

 

Uznesenie č. 112/2022  

Počet poslancov: 7 

Počet hlasujúcich poslancov: 6 – Ing. Marek Ferianc, Jozef Flajs, Ingrid Gajdošová, Monika 

Kolláriková, Tibor Trepáč, Ing. Eva Trnková 

Za: 6 – Ing. Marek Ferianc, Jozef Flajs, Ingrid Gajdošová, Monika Kolláriková, Tibor Trepáč, Ing. 

Eva Trnková 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

Neprítomný: 1 - Mgr. Miroslav Navrátil 
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K bodu 8  (Plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra na I. polrok 2023) 

Poslanci schválili Plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra na I. polrok 2023,ktorý dostali 

v pracovných materiáloch a s ktorým ich v krátkosti oboznámil na zasadnutí hlavný kontrolór. 

 

Uznesenie č. 113/2022 

Počet poslancov: 7 

Počet hlasujúcich poslancov: 6 – Ing. Marek Ferianc, Jozef Flajs, Ingrid Gajdošová, Monika 

Kolláriková, Tibor Trepáč, Ing. Eva Trnková 

Za: 6 – Ing. Marek Ferianc, Jozef Flajs, Ingrid Gajdošová, Monika Kolláriková, Tibor Trepáč, Ing. 

Eva Trnková 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

Neprítomný: 1 - Mgr. Miroslav Navrátil 

 

K bodu 9 (Správa hlavného kontrolóra obce z vykonanej kontroly fakturačných dokladov) 

Správa bola poslancom zaslaná pred konaním zasadnutia, preto ju hlavný kontrolór iba v stručnosti 

zhrnul. Poslanci zobrali Správu hlavného kontrolóra obce z vykonanej kontroly fakturačných údajov 

za obdobie 1 – 8/2022 na vedomie. 

 

Uznesenie č. 114/2022 

Počet poslancov: 7 

Počet hlasujúcich poslancov: 6 – Ing. Marek Ferianc, Jozef Flajs, Ingrid Gajdošová, Monika 

Kolláriková, Tibor Trepáč, Ing. Eva Trnková 

Za: 6 – Ing. Marek Ferianc, Jozef Flajs, Ingrid Gajdošová, Monika Kolláriková, Tibor Trepáč, Ing. 

Eva Trnková 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

Neprítomný: 1 - Mgr. Miroslav Navrátil 

 

K bodu 10 (Rozpočtové opatrenia č. 15 – 19/2022) 

P. Pelcerová oboznámila poslancov s obsahom jednotlivých rozpočtových opatrení. 

Obecné zastupiteľstvo vo Vavrišove zobralo na vedomie rozpočtové opatrenia č.: 

-   15/2022, ktorým sa povoľuje prekročenie a viazanie príjmov a prekročenie a viazanie výdavkov   

o celkovú sumu 1 000,- Eur a presun v rámci výdavkov o celkovú sumu 1 000,- Eur 

-   16/2022, ktorým sa povoľuje prekročenie a viazanie príjmov a prekročenie a viazanie výdavkov 

o celkovú sumu 1 144,- Eur  

-   17/2022, ktorým sa povoľuje prekročenie a viazanie príjmov a prekročenie a viazanie výdavkov 

o celkovú sumu 900,- Eur a presun v rámci výdavkov o celkovú sumu 1 000,- Eur 

-   18/2022, ktorým sa povoľuje prekročenie a viazanie príjmov a prekročenie a viazanie výdavkov 

o celkovú sumu 960,- Eur a presun v rámci výdavkov o celkovú sumu 1000,- Eur 

-   19/2022, ktorým sa povoľuje prekročenie a viazanie príjmov a prekročenie a viazanie výdavkov 

o celkovú sumu 750,- Eur  

 

Uznesenie č. 115/2022  

Počet poslancov: 7 

Počet hlasujúcich poslancov: 6 – Ing. Marek Ferianc, Jozef Flajs, Ingrid Gajdošová, Monika 

Kolláriková, Tibor Trepáč, Ing. Eva Trnková 

Za: 6 – Ing. Marek Ferianc, Jozef Flajs, Ingrid Gajdošová, Monika Kolláriková, Tibor Trepáč, Ing. 

Eva Trnková 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

Neprítomný: 1 - Mgr. Miroslav Navrátil 
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K bodu 11 (Rozpočtové opatrenie č. 20/2022) 

P. Pelcerová oboznámila poslancov s obsahom rozpočtového opatrenia. Obecné zastupiteľstvo vo 

Vavrišove schválilo rozpočtové opatrenie č. 20/2022, ktorým sa povoľuje prekročenie a viazanie 

príjmov a prekročenie a viazanie výdavkov o celkovú sumu 9 850,- Eur 

 

Uznesenie č. 116/2022 

Počet poslancov: 7 

Počet hlasujúcich poslancov: 6 – Ing. Marek Ferianc, Jozef Flajs, Ingrid Gajdošová, Monika 

Kolláriková, Tibor Trepáč, Ing. Eva Trnková 

Za: 6 – Ing. Marek Ferianc, Jozef Flajs, Ingrid Gajdošová, Monika Kolláriková, Tibor Trepáč, Ing. 

Eva Trnková 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

Neprítomný: 1 - Mgr. Miroslav Navrátil 

 

K bodu 12 (Žiadosti o finančné príspevky na prevádzku – Minor n. o., Spišská katolícka 

charita) 

Poslanci sa na pracovnom stretnutí zaoberali žiadosťou Zariadenia pre seniorov Minor, n. o. 

o finančný príspevok za poskytovanú sociálnu službu pre občianku s trvalým pobytom v obci 

Vavrišovo. Tento neverejný poskytovateľ sociálnej služby požaduje finančný príspevok na obdobie 

11 – 12/2022. Žiadosť bola obci doručená 21.11.2022.  

Taktiež sa zaoberali žiadosťou o finančný príspevok od Spišskej katolíckej charity, ktorá poskytuje 

služby denného stacionára pre občianku obce Vavrišovo. Spišskej katolíckej charite poskytuje obec 

Vavrišovo príspevok už niekoľko posledných rokov. 

 

Obecné zastupiteľstvo schválilo príspevok za služby Spišskej katolíckej charity – denného stacionára 

na obdobie od 01.01.2023 – 31.12.2023 v sume 45,- Eur/mesiac/osoba. 

 

Uznesenie č. 117/2022 

Počet poslancov: 7 

Počet hlasujúcich poslancov: 6 – Ing. Marek Ferianc, Jozef Flajs, Ingrid Gajdošová, Monika 

Kolláriková, Tibor Trepáč, Ing. Eva Trnková 

Za: 6 – Ing. Marek Ferianc, Jozef Flajs, Ingrid Gajdošová, Monika Kolláriková, Tibor Trepáč, Ing. 

Eva Trnková 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

Neprítomný: 1 - Mgr. Miroslav Navrátil 

 

Obecné zastupiteľstvo schválilo príspevok za služby neverejného poskytovateľa sociálnej služby – 

Zariadenia pre seniorov Minor n.o. na obdobie od 01.12.2022 – 31.12.2022 v sume 92,49 Eur. 

 

Uznesenie č. 118/2022 

Počet poslancov: 7 

Počet hlasujúcich poslancov: 6 – Ing. Marek Ferianc, Jozef Flajs, Ingrid Gajdošová, Monika 

Kolláriková, Tibor Trepáč, Ing. Eva Trnková 

Za: 6 – Ing. Marek Ferianc, Jozef Flajs, Ingrid Gajdošová, Monika Kolláriková, Tibor Trepáč, Ing. 

Eva Trnková 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

Neprítomný: 1 - Mgr. Miroslav Navrátil 
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K bodu 13 (Schválenie nájomcu v BD 280 byt č. 12) 

Obecné zastupiteľstvo vo Vavrišove schválilo pridelenie bytu na obdobie jedného roka od 

01.01.2023 do 31.12.2023 pre p. Milenu Drugajovú. 

V prípade, že p. Milena Drugajová nebude mať o uzavretie zmluvy záujem, schvaľuje pridelenie 

bytu pre Luciu Funiakovú a ak by aj ona odmietla uzavrieť zmluvu, bude oslovený na uzatvorenie 

zmluvy ďalší záujemca p. Lukáš Švidroň za rovnakých podmienok. 

 

Uznesenie č. 119/2022 

Počet poslancov: 7 

Počet hlasujúcich poslancov: 6 – Ing. Marek Ferianc, Jozef Flajs, Ingrid Gajdošová, Monika 

Kolláriková, Tibor Trepáč, Ing. Eva Trnková 

Za: 6 – Ing. Marek Ferianc, Jozef Flajs, Ingrid Gajdošová, Monika Kolláriková, Tibor Trepáč, Ing. 

Eva Trnková 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

Neprítomný: 1 - Mgr. Miroslav Navrátil 

 

K bodu 14 (Nájomné zmluvy Fibris) 

Úprava zmluvných podmienok v zmluvách  o nájme, ktoré sú uzatvorené so spoločnosťou Fibris, s. 

r. o.  sa uskutočňujú na základe pracovného stretnutia poslancov. Zmeny sa týkajú doby nájmu 

nebytových priestorov  do 31.12.2023 a výšky nájomného 200,- Eur / mesačne. 

 

Uznesenie č. 120/2022 

Počet poslancov: 7 

Počet hlasujúcich poslancov: 6 – Ing. Marek Ferianc, Jozef Flajs, Ingrid Gajdošová, Monika 

Kolláriková, Tibor Trepáč, Ing. Eva Trnková 

Za: 6 – Ing. Marek Ferianc, Jozef Flajs, Ingrid Gajdošová, Monika Kolláriková, Tibor Trepáč, Ing. 

Eva Trnková 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

Neprítomný: 1 - Mgr. Miroslav Navrátil 

 

K bodu 15 (Interpelácie poslancov, rôzne a záver)  

Starostka informovala poslancov: 

-  na základe pracovného stretnutia rozprávala s konateľom z firmy, ktorá robila sanáciu balkónov 

a požiadala, aby okolie bytových domov uviedli do pôvodného stavu  

- akcia Mikuláš a rozsvietenie vianočného stromčeka v obci sa podarila. Svedčia o tom aj kladné 

reakcie ľudí. Poďakovala poslancom, ktorí pomohli pri organizácii a úspešnom priebehu akcie 

- plánuje v budúcnosti osadiť vianočný stromček pri KD, kde je väčší priestor a vianočný stromček 

sa bude bezpečnejšie osádzať 

p. Gajdošová 

- posunula informáciu, obyvatelia v BD 280 potrebujú náradie na odhŕňanie snehu - lopatu, 

odhŕňač snehu. Reagovala p. starostka – náradie sa nachádza v pivnici obecného úradu a bude 

dodané do BD 

-  požiadala, aby k BD 311 bol osadený odpadkový kôš (na exkrémenty), ktorý tam momentálne 

chýba 

p. Trnková 

-  sťažovala sa na  nekvalitné vysielanie miestneho rozhlasu v sobotu pri akcii Mikuláš, niektoré 

reproduktory hrali  a niektoré nie 

-  informovala sa, čo bude túto zimu s odstavením potoka cez dedinu  

p. starostka 

- znižovanie hladiny potoka už vykonávali aj zamestnanci aj hasiči, viac sa aktuálne nedá znížiť 
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- pri rodinnom dome s. č. 65 pod mostíkom je prekážka – je potrebné, aby bola odstránená. Avšak 

vzhľadom k počasiu to bude možné až na jar budúceho roka 

p. Flajs 

- pripomenul doplnenie členov komisií. Reagovali ostatní poslanci aj p. starostka a odložili 

dopĺňanie členov do komisií na januárové zasadnutie zastupiteľstva 

 

Starostka: 

-   Nasledujúce OZ bude 16.01.2023 o 16:30 h. 

-   Ukončila zasadnutie obecného zastupiteľstva. 

 

Zasadnutie ukončené o 19:05 hod.  

Vo Vavrišove 12.12.2022 

Zapísala: Bc. Gabriela Pelcerová 

 

Ľubica Chlebová 

      starostka 

 

 

Overovatelia:  

.......................................... 

............................................. 

 


